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Algemeen Bestuur 
 

 

Besluitenlijst vergadering algemeen bestuur d.d. 13 december 2023 

 

Aanwezig:   De dames Eshuis, Hoving, Kuiper, Lodeizen, Leenders, Lenting en Woortman en 

de heren Bartelds, Bos, Boter, Ten Brink (dijkgraaf), Duintjer, De Graaf, In ’t Hout, 

Janssen, Küpers (secretaris-directeur), Mooijman, Van Mensvoort, Schaafsma, 

Visser, Wolters en Wortelboer   

Tevens:       De dames Hidding en Stegeman (besluitenlijst) en de heer Heugens 

Afwezig:      De dames Beuling en Plas en de heer De Vos 

  

 

Agendanr. Onderwerpen en besluiten 

1 Opening 

De heer Ten Brink opent de vergadering en heet de leden van het algemeen bestuur 

welkom. Ook heet hij de belangstellenden op de publieke tribune en de belangstellenden 

die de vergadering via de livestream volgen, van harte welkom. Het algemeen bestuur 

stemt in met de agenda. 

2a Mededelingen en ingekomen stukken 

Uitvoeringsprogramma Drentsche Aa (UPDA):  

Portefeuillehouder mevrouw Woortman geeft aan dat, in opdracht van de provincie 

Drenthe, de adviescommissie vervolg Uitvoeringsprogramma Drentsche Aa (UPDA) een 

advies uitgebracht heeft met aanbevelingen voor een duurzame verbetering van de 

waterkwaliteit van de Drentsche Aa ten behoeve van de openbare drinkwatervoorziening. 

Het adviesrapport staat in ibabs.  

Samen met een aantal partijen werkt het waterschap al lang samen in UPDA verband met 

als doel de kwaliteit van het water in de Drentsche Aa te verbeteren. Dit ervaart het 

waterschap als een goed samenwerkingsverband wat ook al tot verbeteringen van de 

waterkwaliteit heeft geleid. De gestelde doelen waren echter nog niet behaald en het 

waterschap is dan ook blij met het advies en de aanbevelingen die de commissie heeft 

gedaan. De provincie heeft aangegeven het initiatief te nemen tot het organiseren van een 

gesprek met alle partijen om de conclusies en aanbevelingen uit het rapport te bespreken. 

Gezamenlijk zal er bepaald worden welke aanpak nodig is voor verdere verbeteringen van 

de waterkwaliteit en wat ieders rol daarin is. 

 

Workshop integriteit: 

De dijkgraaf benadrukt het belang van de aanwezigheid van de bestuursleden bij de 

integriteitstraining op 18 december 2023. 

 

Debattraining: 

Op 18 en 24 januari 2024 vindt er een debattraining plaats voor de bestuursleden van het 

algemeen bestuur. De heer Ten Brink zal niet aanwezig zijn in verband met een 

werkbezoek aan Mozambique vanuit de Blue Deal. 

2b Planningsschema 

Het schema wordt voor kennisgeving aangenomen. 

3 Besluitenlijst algemeen bestuur 15 november 2023 

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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4 Werving en selectie secretaris-directeur 

Zowel vanuit de commissie FAZ als vanuit het algemeen bestuur zijn er geen op- of 

aanmerkingen.  

 

Besluit 

Het algemeen bestuur besluit overeenkomstig het voorstel om: 

-  In te stemmen met het concept-functieprofiel secretaris-directeur waterschap Hunze en 

Aa’s; 

-  In te stemmen met de (vervolg) procedure werving en selectie secretaris-directeur 

waterschap Hunze en Aa’s; 

-  De bestuurlijke selectiecommissie te laten bestaan uit mevrouw Inge Eshuis en de heer 

Jakob Bartelds namens het dagelijks bestuur en de dames Gea Hoving en Hermien 

Plas en de heer Jasper Boter namens het algemeen bestuur. 

5 Delegatiebesluit 2024 

Zowel vanuit de commissie FAZ als vanuit het algemeen bestuur zijn er geen op- of 

aanmerkingen.  

 

Besluit 

Het algemeen bestuur besluit overeenkomstig het voorstel om: 

- Het Delegatiebesluit 2024 vast te stellen en deze in werking te laten treden op 1 

januari 2024; 

- Het delegatiebesluit 2014 in te trekken. 

6 Toestemming tot wijziging van de gemeenschappelijke regeling Noordelijk 

Belastingkantoor (GR NKB) 

Zowel vanuit de commissie FAZ als vanuit het algemeen bestuur zijn er geen op- of 

aanmerkingen.  

 

Besluit 

Het algemeen bestuur besluit overeenkomstig het voorstel om: 

- Toestemming te verlenen tot wijziging GR NBK; 

- De GR-NBK te informeren over het toestemmingsbesluit tot wijziging van de GR-NBK. 

7 Vorm en structuur voortgangsgesprek dijkgraaf 

Loco-dijkgraaf mevrouw Eshuis neemt het voorzitterschap over. Vanuit de commissie FAZ 

zijn er geen op- of aanmerkingen. Vanuit het algemeen bestuur wordt de suggestie 

gedaan om de verordening te evalueren. Na besluitvorming wordt het voorzitterschap 

weer overgedragen aan de dijkgraaf de heer Ten Brink. 

 

Besluit 

Het algemeen bestuur besluit overeenkomstig het voorstel om: 

- De concept verordening Voortgangsgesprekken met de dijkgraaf van het waterschap 

Hunze en Aa’s 2023 vast te stellen; 

- De commissie 2024 te laten bestaan uit loco-dijkgraaf mevrouw Inge Eshuis, de 

dames Tanja Beuling en Gea Hoving en de heren Jos Schaafsma en Johnny de Vos. 

8 Aanvraag voorbereidingskrediet aanleg persleiding RWZI Scheve Klap – RWZI 

Delfzijl 

Vanuit de commissie FAZ zijn er geen op- of aanmerkingen. Vanuit de commissie VVSW 

wordt aangegeven dat er met name technische vragen zijn gesteld. De gestelde termijn 

van 2025 is realistisch en haalbaar. Er wordt nauwkeurig gekeken wanneer daadwerkelijk 

aangesloten wordt op de persleiding. Benadrukt wordt dat de duurzaamheidsdoelen 
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worden gewaarborgd.      

 

Besluit 

Het algemeen bestuur besluit overeenkomstig het voorstel om een voorbereidingskrediet 

van € 150.000,- beschikbaar te stellen voor de voorbereidingskosten ten behoeve van de 

aanleg van een persleiding van de RWZI Scheve Klap naar de RWZI Delfzijl, het 

aansluiten van de persleiding op de RWZI Delfzijl en het upgraden van de achterliggende 

rioolgemalen of de bouw van een boostergemaal. 

9 Kustvisie 

Op 28 november is informerend gesproken over de Kustvisie.  

De visie betekent niet dat er voor de volgende vergadering een uitgewerkt 

maatregelenplan met financiële onderbouwing ter besluitvorming voorleggen. Het bestuur 

stelt de verwachting vast die het waterschap heeft van de toekomst op het gebied van 

waterveiligheid. De Kustvisie is het vertrekpunt en inzet in verschillende gesprekken die 

het waterschap heeft en nog gaat hebben met gebiedspartners, over de ruimtelijke 

invulling van het kustgebied. 

Met de Kustvisie gaat het dagelijks bestuur het gesprek intensiveren met de 

gebiedspartners om te zorgen dat een klimaatadaptieve meegroeiende kustzone de 

(ruimtelijke) aandacht krijgt die het verdient. 

De commissie BPL heeft gesproken over de wijze waarop deze visie past in de huidige 

maatregelen, hoe de visie past in de nieuwe plannen (omgevingsvisie), of het waterschap 

zaken integraal kan oppakken, de rolverdeling en de positie van het waterschap in het 

geheel, de status van de visie en de communicatie met inwoners. Tevens zijn er veel 

technische vragen gesteld. Deze zijn opgenomen in het verslag van de commissie. 

De commissie VVSW heeft het voorstel uitgebreid besproken met name de  technische 

kant had de aandacht. De diverse fracties geven een beschouwing op de kustvisie. 

Toegezegd wordt dat de poster van de kustvisie in diverse formaten beschikbaar komt 

voor de leden van het algemeen bestuur.  

Vanuit het algemeen bestuur worden de complimenten geuit voor de kustvisie zoals dat 

nu voorligt. De uitvoering duurt jaren maar er kan gestart worden. Aangegeven wordt 

aandacht te hebben voor het communicatietraject.  

 

Besluit 

Het algemeen bestuur besluit overeenkomstig het voorstel om de kustvisie vast te stellen. 

10 Rondvraag 

De heer Duintjer attendeert het bestuur op een artikel uit Aquarama over rietsloten bij een 

verzorgingshuis in Halle. Hier heeft een onderzoek plaatsgevonden waarbij 94% van de 

medicijnresten weg gefilterd wordt door het riet. De heer Duintjer levert dit artikel aan 

zodat het ter kennisname in iBabs geplaatst kan worden.  

De heer Van Mensvoort meldt dat er bij RWZI Garmerwolde op dit moment een pilot 

plaatsvindt voor het zuiveren van afvalwater door middel van riet.  

 

De heer Mooijman vraagt naar de evaluatie van de commissiestructuur. 

De heer Ten Brink antwoordt dat er is toegezegd dat deze evaluatie een jaar na de 

benoeming van het bestuur plaatsvindt. Dit zal in maart/april 2024 zijn. 

 

De heer In ’t Hout vraagt  of de schouw in het buitengebied nogmaals uitgesteld of zelfs 

afgesteld kan worden omdat het extreem nat is.  

De heer Van Mensvoort antwoordt dat er zeker naar de omstandigheden gekeken wordt 
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gezien de uitzonderlijke weersomstandigheden. De bezorgdheid wordt ten harte 

genomen.  

11 Sluiting 

 

Ongewijzigd/gewijzigd vastgesteld in de vergadering van 7 februari 2024. 

 

 

 

Harm Küpers,     Geert-Jan ten Brink, 

secretaris-directeur    dijkgraaf 
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Datum Toezegging Afdoening Portefeuillehouder 

25 mei 2022 

 

 

Toegezegd wordt om 

verkennend met het algemeen 

bestuur te spreken over de 

keuzemogelijkheden binnen 

de Waterschapsverordening 

2.0. 

De invoeringsdatum van de 

Omgevingswet is momenteel 1 jan 

2024. Onze Waterschaps-

verordening 1.0 sluit daarbij aan. 

De waterschapsverordening 2.0 zal 

nadien worden vormgegeven. Na 

inwerkingtreding van de 

Omgevingswet zal over de 

Waterschapsverordening 2.0 met 

het bestuur worden gesproken. 

Jakob Bartelds 

29 juni 2022 Akkerranden: Toegezegd 

wordt om tussentijds te 

evalueren in verband met de 

komst van Ecoregelingen 

(deze worden nog nader 

vormgegeven). 

De gebiedscollectieven zijn nu 

(januari 2023) bezig met 

aanvragen van de financiering van 

de beheerpakketten bij de 

provincies. Daadwerkelijke 

deelname en verhouding tussen 

akkerranden Anlb en GLB wordt 

medio 2023 inzichtelijk. 

Inge Eshuis 

26 juni 2023 Toegezegd wordt dat in de 

eventuele nieuwe plannen 

rondom de werkplaats Veele 

het energieproject dat met de 

omwonenden is afgesproken 

doorgang vindt. 

 Martijn van 

Mensvoort 

15 november 

2023 

Toegezegd wordt dat het 

onderdeel “sneller aanleveren 

monitoringsgegevens aan de 

land- en tuinbouwsector” mee 

genomen wordt in de KRW-

evaluatie. 

 Anja Woortman 

15 november 

2023 

Toegezegd wordt dat het 

dagelijks bestuur kijkt naar de 

inhoud van de 

(teruggetrokken) motie, inzake 

water vasthouden door 

grondeigenaren, en naar de 

geest hiervan de zullen 

handelen. 

 Inge Eshuis 

15 november 

2023 

Toegezegd wordt het 

algemeen bestuur te 

informeren over het verzoek 

van Mobilisation en WOO 

verzoek.  

Deze is in iBabs geplaatst.   
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Informerende bestuursbijeenkomsten: 

 
 

Datum Tijd Onderwerp Door  

21-02-2024 vervalt   

20-03-2024 20.00 uur Roadshow Unie Rogier van der Sande, 

Erik den Hertog, 

Meindert 

Smallenbroek 

17-04-2024 20.00 uur Evaluatie KRW Steven Verbeek 

15-05-2024    

12-06-2024 20.00 uur Waterbeschikbaarheid  

11-09-2024    

16-10-2024    

20-11-2024    

pm  Veenoxidatie  

pm  Vormen van aanbesteden Jeroen 

Loznik/Hendrik-Jan 

Huiting 

pm  Europese richtlijn stedelijk afvalwater  

pm  STAG/BRE samenwerking partners  

pm  Kostentoedeling Eenje van 

Wijngaarden 

 

 


